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Driftnämnden Kultur och Skola 
 
Sammanfattning 
Kammarfysikensemblens sinnrika kunskapskonsert på lätt svenska. Det här är 
något som inte finns men som behövs. Den profesionella Kammarfysikensemblen, 
KaFE, har ett unikt koncept som gladlynt och respektlöst integrerar musik, 
annorlunda naturvetenskap och humaniora. 

 
Beslut utifrån ansökan om stöd för kulturutveckling (projekt) 
Beslutar enligt 3A i Driftnämnden Kultur och skolas förteckning över delegerade 
ärenden att medfinansiera ansökan från Kammarfysikensemblen för 
Kunskapskonsert på lätt svenska med 100000 kr för 2019 och 120000 kr för 2020.  
 
Beredning av ärendet har skett utifrån de kriterier och riktlinjer för kulturstöd som 
beslutades av Driftnämnden Kultur och Skola 2015-05-07 (DNKS150150-2), 
Hallands kulturplan 2017-2020 samt befintlig budgetram. 
 
 
Område: musik 

Finansiering: Anslaget för kulturutveckling. 
 
Förvaltning 
Kultur och Skola 
 
 
............................................................................................................ 
Eva Nyhammar, Förvaltningschef Kultur och skola 
 
Beslutet delges:  
Kammarfysikensemblen 


